

Bestyrelsesmøde

Dato. 28. oktober 2024 kl. 18.30 i klubhuset.

Til stede: Niels-Aage, Knud, Steen, Alex, Christian, Ole K, Henrik og Bettina

Fraværende: Emilia

Referent: Bettina



Referat

1. Beslutninger siden sidst

- Emilia har valgt at trække sig fra bestyrelsen og Christian indgår som medlem af bestyrelsen i stedet for som suppleant fra dd. På Generalforsamling i februar skal der gennemføres valg, hvor ovenstående skal godkendes permanent.

2. Orientering fra Formanden

- Opdatering fra arbejdet vedr. "Nye medlemmer til VCK".
 - Referat fra mødet er sendt ud til bestyrelsen.
 - Udvalget vil gerne have en særlig opmærksomhed på
 - rekruttering og god modtagelse af nye medlemmer på både MTB og landevej,
 - fornyelse i træningen,
 - fleksibel træning samt
 - flere medlemmer i aldersgruppen 18 - 35 år.
 - Niels-Aage tager i første omgang kontakt til DGI for at få inspiration til ovenstående. Derefter vil bestyrelsen invitere trænere mv. til inspirationsmøde.
 - Ideen om et medlemsmøde for at rette fokus og få input til emnet blev drøftet uden endelig konklusion.

3. Punkter fra Årshjul

- Aktivitetsplan
Hvert udvalg skitserer kort planlagt aktiviteter under eget punkt
- Infobrev – praktik omkring indhold og udarbejdelse (Bettina).
 - Leveringsoversigt blev gennemgået og tilrettet.
 - Drøftelse om vinkel og evt. eksterne skrevet artikler omkring aktiviteter i klubben. Steen har bolden med at kontakte ekstern journalist.
 - Steen snakker med Jan om han kan lave vores logo med værdierne på.
- Generalforsamling fastsat til onsdag den 26. februar 2025 kl. 18.30 i klubhuset.
 - Sidste tilmelding 23. februar af hensyn til forplejningen, dog kan medlemmer altid deltage uden forudgående tilmelding jf. vedtægterne.
 - Tilmelding via hjemmesiden. Henrik opretter arrangementet.
 - På valg:
 - Alex - formand for landevejsudvalget (ønsker ikke genvalg)
 - Henrik - kasserer (ønsker genvalg)
 - Knud - medlem (ønsker genvalg)
 - Bettina - medlem (ønsker ikke genvalg)

- Emilia - medlem (udtrådt)
- Christian - suppleant (ønsker genvalg og gerne som fast medlem)
- Bent - revisor (afventer)
- Birgitte - revisorsuppleant (afventer)

4. Landevejsudvalget – Alex Nielsen og Knud

- Sæsonen er godt afsluttet.
- Der afholdes møde medio november med alle holdkaptajner.
- BP-cuppen (Tjæreborg, Bramming, Oksbøl og Varde) blev godt afviklet med positive tilbagemeldinger fra en del ryttere.

5. MTB-udvalget – Ole Klemmensen

- MTB-udvalgsmøde onsdag den 30. oktober.
- SparNebel MTB og gravel race blev godt afviklet og med overskud. Der skal kigges på startklasserne til mødet, hvor løbet også generelt evalueres. Gravel 45 km kom for tidligt i mål, så de må gerne starte en time senere, så de kommer ind sammen med 90 km.
- La Santa cuppen har haft tilbagegang i deltagere, men der er stadig et fint overskud. Varde overtog Tjæreborgs afdeling, da Tjæreborgsporet var lukket.
- Der er åbnet for Vestergade Cup tilmelding.
- MTB Ligaløb i Varde bliver den 1. juni 2025.
- Harzen klubtur 22. - 25. maj 2025.
- Der er udbedret en del skader på sporet i Grusgraven efter de store vandmængder og derudover eksperimenteres der på enkelte stykker med sporforløb/sværhedsgrad.

6. Gravel – Knud Dreier

- Status fra Gravel-"Udvalget". Det går rigtig godt og der er mange med til træningerne med op til 16 ryttere.
- Status Klubtur til Ry og erfaringer
 - Der er kommet positive tilbagemeldinger
 - Der arbejdes på ny klubtur i enten uge 37 eller 38/2025 til Fåborg, hvor alle hold cykler ud fra. Knud inviterer tovholderne fra i år til møde om afviklingen.

7. Kommunikation – Bettina Jacobsen

- Niels-Aage og Bettina har haft møde med Daniel Büssen, der gerne vil hjælpe med SoMe.
- Bettina har kontakten til Daniel, og vi får lavet et oplæg til en kommunikationspolitik for klubben til næste bestyrelsesmøde.

8. Klubbetøj – Knud Dreier

- Opdatering og beslutning om punktet stadig skal være på bestyrelsesmødet fast.
 - Knud indstiller til at punktet ikke er fast på dagsordenen og bestyrelsen besluttede at følge indstillingen. Kommer der behov tages punktet med som ekstra indlæg.
- Knud planlægger på tøjprøvning til medio januar, således levering passer bedre med sæsonopstart til foråret. Mere info vil komme via FB.

- Oplæg vedr. "Casual wear" og muligheder for det. Knud har fået eksemplarer på t-shirt, hættetrøje, shorts og fritidsbukser, som vi vil kunne få logo på. Bestyrelsen anbefalede at få kortærmet og langærmet t-shirts, hvis de kan fås i sort, på webshoppen. Knud undersøger ved Konggaard.

9. Kassereren – Henrik Slessing

- Medlems- og økonomistatus. Der har været medlemsfremgang gennem året og vi er pt. igen over 300 medlemmer.
- Der er lavet ny aftale om aftaleindlån i Sydbank, der giver en lidt højere rente. Der er fortsat en god likviditet.
- Der er god balance i regnskabet. Henrik opretter enkelte nye konti bla. efter krav fra kommunen, så indtægter og udgifter adskilles og f.eks. klubturen får sin egen konto.

10. DCU Gravel cup 2025 jf. bilag

- Steen er blevet spurgt, om vi vil lave en afdeling af gravelcuppen i DCU-regi.
 - Det vil vi gerne, der skal dog fastsættes en dato.
 - Steen fortsætter snakken med DCU om rammerne. Det er vigtigt, at vi har ressourcerne på plads til det.

11. Evt.

- Der er nu kommet nyt lys op i klubhuset, pergolaen mod Vestre Landevej er pillet ned og huset er ved at blive malet udvendig. Udgifterne betales af udlejer og huslejen justeres efter nærmere aftale. Steen har dialogen med udlejer og egen revisor omkring det kontraktlige.
- Der kommer en cykelnisse op på klubhuset, som Nisselaugget sætter op.
- Tidtagningstrailereren skal have ny side grundet slid, hvilket medfører en mindre udgift.